
  

 STUPŇOVÁNÍ PŘÍDAVNÝCH JMEN (CJ-09-09) 

K daným přídavným jménům vytvoř druhý a třetí stupeň dle vzoru. 

Příklad:  lehký – lehčí - nejlehčí 

1. stupeň 2. stupeň 3. stupeň 

dobrý lepší nejlepší 

velký větší největší 

malý menší nejmenší 

útočný útočnější nejútočnější 

zajímavý zajímavější nejzajímavější 

červený červenější nejčervenější 

laskavý laskavější nejlaskavější 

jasný jasnější nejjasnější 

raný ranější nejranější 

plachý plašší nejplašší 

příjemný příjemnější nejpříjemnější 

trpký trpčí nejtrpčí 

brzký brzčí nejbrzčí 

měkký měkčí nejměkčí 

modrý modřejší nejmodřejší 

 


